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Odense	  10/4-‐14	  

Referat	  af	  generalforsamlingen	  i	  Læseforeningens	  Skakklub	  10/4-‐14	  
(Referent:	  Ken	  Lentz	  Rasmussen)	  

	  
Fremmødte:	   Claus	   Børsen,	   Per	   Bjerre,	   Rene	   Rauer	   Hansen,	   Jørn	   Moestrup,	   Alex	   Sørensen,	   Ken	  
Rasmussen,	  Kurt	  Ploug,	  Kris	  Klausen,	  Kristen	  Sørensen,	  Niels	  Lund,	  Willy	  Nielsen,	  Mads	  Maagaard,	  
Poul	  Jacobsen,	  Sune	  Zimmermann,	  Morten	  Topholm,	  Dan	  Wulff	  og	  Jacob	  Jensen.	  
	  
1.	  Valg	  af	  dirigent	  
Formanden	  bød	  velkommen	  og	  foreslog	  Per	  Bjerre	  som	  dirigent,	  som	  modtog	  valg.	  

2.	  Formandens	  beretning	  
Alex’	  beretning	  er	  at	  finde	  i	  separat	  dokument.	  	  
Beretningen	  godkendt.	  

3.	  Regnskabsaflæggelse	  
Alex	  gennemgik	  på	  vegne	  af	  kassereren	  regnskabet	  for	  2013/14	  samt	  budgettet	  for	  resten	  af	  året.	  	  
Regnskab	  og	  budget	  godkendt	  

4.	  Behandling	  af	  eventuelt	  indkomne	  forslag	  
Der	  har	  ingen	  indkomne	  forslag	  været.	  

5.	  Fastsættelse	  af	  kontingent	  
Det	  halvårlige	  kontingent	  for	  de	  forskellige	  medlemskategorier	  forbliver	  uændret.	  	  
Seniorer:	  475,-‐	  kr.	  Pensionister:	  350,-‐	  kr.	  Juniorer:	  225,-‐	  kr.	  Passivt	  medlem:	  275,-‐	  kr.	  og	  B-‐medlem:	  
100,-‐	  kr.	  	  

6.	  Valg	  til	  bestyrelsen	  
Kun	  Alex	  og	  Kris	  fra	  bestyrelsen	  var	  på	  valg	  og	  genvalgtes.	  Herudover	  valgtes	  én	  ny	  bestyrelses-‐
suppleant	  (Kristen	  Sørensen).	  

1) Formand:	  Alex	  Sørensen.	  
2) Kasserer:	  Jens	  Peter	  Møller.	  
3) Næstformand:	  Lars	  Munk	  Jensen.	  
4) Sekretær:	  Ken	  Lentz	  Rasmussen.	  
5) Materialeforvalter:	  Kris	  Klausen.	  
6) 2	  Bestyrelsessuppleanter:	  Kristen	  Sørensen	  og	  Per	  Bjerre.	  
7) 2	  Revisorer:	  Niels	  Andersen	  og	  Niels	  Lund.	  
8) 1	  Revisorsuppleant:	  Christian	  Winter	  Hust.	  

	  

7.	  Eventuelt	  
	  
LF	  deltagelse	  i	  eksterne	  turneringer:	  
Kurt	  foreslog,	  i	  forlængelse	  af	  Pouls	  opfordring	  til	  at	  LF	  spillere	  deltager	  mere	  i	  turneringerne	  rundt	  
omkring,	  at	  LF	  får	  en	  tovholder	  til	  koordinering	  heraf,	  altså	  en	  person,	  som	  kan	  samle	  spillere,	  der	  
så	  tager	  ud	  og	  spiller.	  	  	  
Morten	   opkastede	   i	   denne	   forbindelse	   ideen	   om	   at	   tage	   til	   Copenhagen	   Chess	   Challenge	   (14-‐18.	  
Maj)	  med	  kørsel	  ud	  og	  hjem	  samme	  dag	  og	  han	  appellerede	  til	  at	  andre	  melder	  sig.	  Det	  foresloges	  at	  
der	  kunne	  annonceres	  for	  sådanne	  udenbys	  turneringer	  med	  appel	  på	  hjemmesiden	  eller	  som	  Kris	  
foreslog	  på	  facebook	  (bare	  én	  melder	  sig	  kunne	  man	  sætte	  det	  op	  på	  hjemmesiden).	   Jørn	  nævnte	  
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turneringen	  i	  Tjekkiet,	  som	  han	  slog	  et	  slag	  for.	  Bestyrelsen	  meldte	  ud	  at	  det	  helt	  sikkert	  er	  noget	  
man	  vil	  kigge	  på.	  
	  
Skakkulturhus:	  
Ang.	   ”Pionerpalads-‐ideen”	   -‐	   planerne	   for	   at	   få	   stablet	   et	   skakkulturhus	   på	   benene	   -‐	   som	  Morten	  
søsatte	  på	  Hovedkredsmødet	  for	  3.	  hvk.	  kunne	  Morten	  fortælle	  at	  ideen	  er	  at	  lave	  en	  samlingspunkt	  
for	  skakspillere	  på	   fyn	   i	  Odense,	  hvor	  man	  kunne	  have	  klublokaler,	  afholde	   turneringer,	   foredrag	  
osv.	   Financieringen	   skal	   komme	   i	   stand	   dels	   ved	   private	   bidrag,	   dels	   via	   kommunal	   støtte	   (de	  
løbende	  driftskomkostninger	  er	  det	  ideen	  at	  kommunen	  skal	  stå	  for).	  Horisonten	  for	  at	  få	  det	  op	  at	  
stå	   er	   på	   6	   år.	   Ideen	   har	   mødt	   opbakning	   bl.a.	   fra	   formanden	   for	   Tårnet,	   og	   også	   andre	  
odenseklubber	  har	  meldt	  sig	  under.	  	  	  
Mads	  nævnte	  muligheden	  for	  søgning	  af	  penge	  til	  ”pionerpaladset”	  via	  de	  utallige	  fonde,	  som	  findes	  
i	  DK.	  Poul	  nævnte	  i	  denne	  forbindelse	  at	  man	  kunne	  kontakte	  Aage	  Olsen	  (DSU)	  med	  henblik	  på	  at	  
få	  adgang	  til	  en	  særlig	  DSU	  database	  med	  fonde	  med	  relevans	  for	  skak.	  	  
	  
Betænkningstid	  og	  mødetidspunkt:	  
Morten	  foreslår	  (og	  Dan	  kunne	  tilslutte	  sig)	  et	  forslag	  om	  måske	  at	  starte	  tidligere,	  kl.	  18.30	  og/el.	  
nedsættelse	  af	  betænkningstiden	   til	  90	  min.	   til	  40	   træk,	  plus	  30	  sekunder	  pr.	   træk	  og	  15	  min.	   til	  
resten	  af	  partiet.	  Poul	  kunne	  henvise	  til	  erfaringerne	  fra	  Ejby	  Open,	  hvor	  netop	  denne	  betænknings-‐
tid	  har	  fungeret	  fint.	  Bestyrelsen	  vil	  efter	  indhentning	  af	  medlemmernes	  mening	  se	  på	  hvad	  der	  kan	  
gøres	  (hvis	  noget).	  
	  
Kontingent:	  
Mads	   foreslog	  et	  særligt	  kontingent	   for	  studerende	  (altså	   for	  personer,	  der	   falder	  uden	   for	  DSU’s	  
Juniorgrænse),	   idet	  kontingentsatsen	   for	  seniorer	  måske	  er	   for	  høj.	  Bestyrelsen	  vil	   tage	  det	  op	  til	  
overvejelse.	  
	  
Per	  foreslår	  opsplitning	  af	  kontingentet	  på	  to	  dele,	  dels	  en	  fast	  del,	  indeholdende	  de	  faste	  beløb	  til	  
DSU	  og	  FSU,	  dels	  en	  variabel	  klubdel,	  som	  kan	  reguleres	  af	  bestyrelsen/generalforsalingen.	  Der	  var	  
ikke	  opbakning	  hertil.	  
	  
Generalforsamlingen	  sluttede	  med	  et	  ”Længe	  Leve	  Læseforeningen”.	  
	  
	   	  
	   	   	   	   	   	   	   	  
	   Alex	  Sørensen	   	   Per	  Bjerre	  
	   Formand	   	   	   Dirigent	  
	  


